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MOTIE naar aanleiding van een agendapunt 
Art. 29 RvO 

 
Aan de voorzitter van de raad van de gemeente Goeree-Overflakkee. 
 

 
Onderwerp: grondstoffenbeleidsplan inzameling incontinentiemateriaal 
 

 
De raad van de gemeente Goeree-Overflakkee in vergadering bijeen op 12 oktober 2023 
 

gehoord de beraadslaging, overwegende dat;  

• het scheiden van afval zeer noodzakelijk is, zowel voor het milieu alsook voor het 
beheersbaar houden van de kosten voor burgers; 

• de bereidheid om afval gescheiden in te zamelen groot is, en de hoeveelheid restafval 
gestaag zakt;  

• voor medisch afval waaronder incontinentiemateriaal een afdoende oplossing geboden 
wordt;  

• -synthetisch luiermateriaal niet gerecycled kan worden, we dus te maken hebben met 
grote hoeveelheden restafval bij jonge gezinnen;   

• er twee milieustraten zijn waar (baby)luiermateriaal kan worden aangeboden;  

• het stimuleren dat inwoners autokilometers moeten rijden om genoemd afval te kunnen 
wegbrengen niet onze voorkeur heeft;  

• er tegenwoordig moderne alternatieven zijn voor de wegwerpluier die zowel voor de 
portomonnee, het milieu en het verminderen van restafval in de container goed zijn;  

• het stimuleren van wasbare luiers steeds meer opgenomen wordt in 
grondstofbeleidsplannen, vanuit de gedachte dat géén afval produceren altijd beter is 
dan wachten op recycling;  

Antwoorden Kamervragen over het stimuleren van het gebruik van wasbare luiers en 
incontinentiematerialen | Kamerstuk | Rijksoverheid.nl 

Verzoekt het college: 

• Te onderzoeken hoe het gebruik van wasbare luiers gestimuleerd kan worden; 

Als voorbeeld dient bijv. de pilot van de gemeente Hoeksche Waard 'Grôôs in de luiers'  
die het gebruik van wasbare luiers stimuleert. Goed voor het milieu, de portemonnee, 
de babyhuid en het zindelijk worden.  

Zie Luiers - Gemeente Hoeksche Waard (gemeentehw.nl)  
      Wasbare luiers stimuleren in je gemeente of organisatie (nappys.nl) 

• De raad rapporteren wat de mogelijkheden zijn uiterlijk medio 2024; 

• De kosten inzichtelijk maken en zoveel mogelijk opnemen in de totale kosten voor 

afvalbeheersing. 

en gaat over tot de orde van de dag. 
 

Petra ‘t Hoen - PvdA               Wilma de Bruine - GOLV               Jeffrey Verlegh - D66 
 
 
(handtekening) 

 

https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2022/04/15/beantwoording-kamervragen-over-het-stimuleren-van-het-gebruik-van-wasbare-luiers-en-incontinentiematerialen
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2022/04/15/beantwoording-kamervragen-over-het-stimuleren-van-het-gebruik-van-wasbare-luiers-en-incontinentiematerialen
https://www.gemeentehw.nl/luiers/
https://www.nappys.nl/over-ons/overheidsinstanties#:~:text=Hoe%20eerder%20begonnen%20wordt%20met,met%20wasbare%20luiers%20te%20starten.

